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نساجى  صنايع  انجمن  دبيركل  زاده-  رئيس  محمدمهدى 
نساجى  صنايع  انجمن  مشترك  نشست  برگزارى  ايران-  به 
بين المللى   نمايشگاه هاى  سهامى  شركت  مديران  با  ايران 
نمايشگاه  موفق تر  و  پربارتر  برگزارى  راستاى  در  تهران 

نساجى تهران( 13تا 16 شهريور سال جارى) اشاره كرد. 
وى ضمن اعلام اين خبر بيان داشت: انجمن در اين جلسه 
خيابان هاى  ترافيك  بار  از  كاستن  هدف  با  كه  داد  پيشنهاد 
بيشتر  حضور  امكان  و  نمايشگاه  برگزارى  محل  به  منتهى 
كارى  ساعات  شهرستان)،  و  تهران  بازديدكنندگان( از 
نمايشگاه از 11 صبح تا 8 شب باشد كه نتيجه اين پيشنهاد 

از سوى مسئولان ذى ربط به انجمن منعكس خواهد شد.
روزهاى  تعداد  به  ايران  نساجى  صنايع  انجمن  دبيركل 
از  عمده اى  بخش  گفت:  و  پرداخت  نيز  نمايشگاه  برگزارى 
مقامات  بازديد  و  افتتاحيه  مراسم  به  نمايشگاه  نخست  روز 
ارشد كشور از غرفه ها و سالن هاى مختلف مى گذرد، اواسط 
داده  اختصاص  غرفه ها  جمع آورى  به  نيز  چهارم)  آخر(  روز 
اجاره  سنگين  هزينه هاى  على رغم  واقع  در  پس  مى شود؛ 
غرفه، دو روز فرصت براى غرفه داران مهياست تا به نمايش 
بازارهاى جديد و تجديد ديدار با  يافتن  كالا و محصولات، 
مشتريان قديمى بپردازند؛ بنابراين بهتر است يك تا دو روز 

به ايام برگزارى نمايشگاه نساجى تهران اضافه شود.
ساليانه  تقويم  تنظيم  به  توجه  با  البته  كرد:  خاطرنشان  وى 
افزايش  امكان  است  ممكن  تهران،  نمايشگاه  برگزارى 
اما  نشود  ميسر   95 سال  براى  نساجى  نمايشگاه  روزهاى 
اين  آينده  سال هاى  براى  تا  كرديم  درخواست  مسئولان  از 

موضوع را مدنظر قرار دهند.
كه  بود  ديگرى  موضوع  نمايشگاهى،  تعرفه هاى  افزايش 
سهامى  شركت  مديران  با  جلسه  در  رئيس زاده  به گفته 
نمايشگاه هاى بين المللى تهران مطرح شد. وى در اين زمينه 
ابلاغ  صنعت  وزارت  عالى  مقام  سوى  از  تصميم  اين  گفت: 
شده است. تا سال گذشته، مجريان برگزارى نمايشگاه هاى 
مالى( اسپانسرى)  حاميان  از  بهره گيرى  زمينه  در  مختلف، 
ترتيب  اين  به  هزينه ها  از  يكسرى  و  داشتند  كامل  اختيار 
تحت پوشش قرار مى گرفت اما به دليل بروز برخى مسائل و 
مشكلات، وزير صنعت بحث حاميان مالى را از نمايشگاه ها 
برگزارى  مجريان  كه  دادند  اجازه  مقابل  در  و  كردند  حذف 

نشست مشترک انجمن صنايع نساجی ايران با 
مديران شرکت سهامی نمايشگاه های بين المللی 

ادامه در صفحه 2

علي لاريجاني در همايش تجليل از صنعت گران و معدن كاران 
نمونه استان قم گفت: در دوره گذار قرار داريم و از اين شرايط 
نسبتا سخت در حال عبور هستيم و به هيچ وجه قرار نيست اگر 
در آينده امكاناتي فراهم شود به صنعتگران داخلي داده نشود. وي 
گفت: شرايط اقتصادي به سمت بهبود در حال حركت است گرچه 
شيطنت هايي وجود دارد ولي گام به گام جلو مي رويم اين در 
حالي است كه برخي مشكلات مربوط به سازو كار دروني ما است 

و ارتباطي به شرايط بيروني ندارد. 
بانك  رفتار  گفت:  اسلامي  شوراي  مجلس  در  قم  مردم  نماينده 
ها نسبت به صنعتگران بايد رفاقت آميزتر باشد متاسفانه اكنون 
برخي شدت عمل ها وجود دارد و بلوكه شدن 10درصد تسهيلات 
گونه  اين  بايد  كند.  مي  ايجاد  اختلال  اقتصادي  رونق  ايجاد  در 
قرار  شدن  حل  كانال  در  توسعه  ششم  برنامه  در  را  مشكلات 
دهيم از طرفى هم برخي قوانين خوب تصويب شده اما اجراي 
ايجاد  بيشتري  هاي  نظارت  بايد  لذا  است  همراه  مشكل  با  آن 
اين  به  است  مند  وعلاقه  بوده  نفس  تازه  جديد  مجلس  و  كرد 
موضوع ها توجه بيشتري كند. وي افزود: خانه صنعت و معدن 
بايد پيشنهادهاي خود را براي بهبود فضاي اقتصاد پيش از اين 
وزارت  همچنين  دهد  ارائه  شويم  توسعه  ششم  برنامه  وارد  كه 
بازرگاني  اتاق  و  معدني  هاي  بخش  و  تجارت  و  معدن  صنعت، 
بايد پيشنهادهاي خود را ارائه دهند. لاريجانى با اشاره به اينكه 
لايحه دولت در مورد برنامه ششم توسعه از يكشنبه در مجلس و 
با بررسي در كميسيون ها آغاز خواهد شد، گفت: بايد فضاي رونق 
اقتصادي و توليد در كشور را راه اندازي كنيم و راهي جز اين براي 

حل مساله بيكاري نداريم و يكي از بخش هايي كه مي شود به 
آن توجه كرد برنامه ششم توسعه است. وي گفت: مجلس فعلي 
است  داده  قرار  نحوى  به  اقتصادي  مسائل  روي  را  خود  تمركز 
كه اقدام ها به نفع توليد رقم بخورد، در مقابل مشكلاتي كه در 
زمينه توليد است، نبايد خسته شد و بايد با روحيه باز به سمت 
كشور  شرايط  مجموع  در  كه  چرا  كرد  حركت  ها  آن  شدن  حل 
رو به بهبود است. مسير سنگلاخي كه در آن قرار گرفته بوديم 
در حال رفع شدن است لذا بايد از فضا و زمان به خوبي استفاده 
كرد و اكنون موقع كار و توليد است و مجلس از رفع مشكلات 
صنعتگران استقبال مي كند. وي ضمن توصيه به مديران استان 
قم گفت: بايد بسياري از زمينه ها براي سرمايه گذاري را فراهم 
كنيد و گاهي اوقات مديران مشكلاتي مقابل پاي سرمايه گذاران 
مي گذراند كه آن ها منصرف مي شوند و به استان هاي ديگر 
مي روند و بايد مديران قم با آغوش باز به سمت حل مشكلات 

سرمايه گذاران بروند.

رفتار بانک ها با توليد رفاقت آميز باشد
رئيس مجلس شوراى اسلامى:

به گزارش خبرگزارى فارس، سيد عبدالوهاب سهل آبادى سه شنبه 
شب در مراسم تجليل از صنعت گران و معدن كاران نمونه استان 
قم كه به مناسبت گراميداشت روز صنعت و معدن در تالار ونوس 
اين شهر برگزار شد، با بيان اينكه مصوبات مجلس در حوزه رفع 
موانع اشتغال و توليد بايد پيگيرى شود گفت: دى ماه سال 87 
قانون رفع موانع توليد به تصويب رسيده است كه اجراى اين 

قانون در تحقق اقتصاد مقاومتى تاثير قابل توجهى دارد.
رئيس خانه صنعت، معدن و تجارت با اشاره به سخنان رهبر 
قاچاق  كالاهاى  ورود  با  مقابله  لزوم  مورد  در  اسلامى  انقلاب 
توجه  مورد  بايد  صنعت  بخش  مطالبات  وصول  كرد:  تصريح 
و  داخلى  توان  از  استفاده  قانون  متاسفانه  گيرد،  قرار  مسؤولان 
توسعه صنايع دريايى اكنون در كشور اجرا نمى شود. كما اينكه 
قانون رفع موانع توليد اجرا نمى شود، متاسفانه در حالى كه شاهد 
واحدهاى  كه  هستيم  كشور  در  قاچاق  كالاى  رويه  بى  ورود 
توليدى نساجى و پوشاك ، بدليل اين قاچاق با مشكلات عديده 
هدفمندى  قانون  اساس  بر  كرد:  خاطرنشان  وى  اند.  مواجه 
يارانه ها بايد 20 الى 30 درصد از اين بخش براى حوزه صنعت 

هزينه شود اما تاكنون ريالى در اين راستا پرداخت نشده است.
شرايط  از  كشور  توليدى  واحدهاى  اينكه  بيان  با  سهل آبادى 
مطلوبى برخودار نيستند، گفت: از سال 80 تا 93 در حدود 5 

هزار و 899 واحد با بيش از 120 هزار كارگر تعطيل شده و اين 
افزايش  توليدى  واحد  و 800  هزار  به 6  گذشته  سال  در  آمار 
يافته است؛ اكنون 30 درصد از كارخانه هاى كشور تعطيل است 
و تنها 38 درصد از ظرفيت كارخانه هاى فعال مورد بهره بردارى 

مطلوب قرار مى گيرند.
رئيس  حضور  با  كه  قم  استان  معدن  و  صنعت  روز  مراسم  در 
رئيس  تهران،  استاندار  قم،  استاندار  اسلامى،  شوراى  مجلس 
خانه صنعت، معدن و تجارت ايران، توليدكنندگان، صنعتگران 
و كارآفرينان برگزار شد، از شركت هاى نساجى، شركت صنايع 
نساجى تاراريس آريا و شركت عطرين نخ قم به عنوان واحد 

نمونه صنعتى استان قم انتخاب شد. 

تعطيلی ۱۰۰۰ واحد توليدی در سال ۹۴ 

دبيركل انجمن صنايع نساجى ايران:
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خبر

مرتضى ايمانى راد -اقتصاددان ادامه از صفحه 1
اثرات  درباره  يادداشتى  در   -
جدايى بريتانيا از اتحاديه اروپا 
در  اقتصادى  نوشت:ايستايى 
و   است  فراگير  كماكان  جهان 
در  ركودى  موج  يك  مى تواند 

بازارهاى جهانى ايجاد كند.
در اين روزها اطلاعات زيادى 
انگلستان  جدايى  آثار  مورد  در 
و  شده  مطرح  اروپا  اتحاديه  از 

دست  به  دست  اجتماعى  هاى  شبكه  در  اى  گسترده  طور  به 
شده است. ولى در مورد اثر گذارى اين اتفاق مهم بر اقتصاد 
ايران و يادگيرى هاى ما از اين اتفاق كمتر بحث شده است. 

اين يادداشت به همين مساله مى پردازد. 
يافته ها و آثار اين اتفاق بر اقتصاد ايران به شرح زير است : 

1- اين اتفاق نشان داد كه هسته اصلى اقتصاد جهانى بازارهاى 
مالى است كه به صورت بسيار گسترده و به صورت الكترونيكى 

و عمدتا با گستردگى جهانى شكل گرفته است. 
بنابراين پيشرو اقتصاد جهانى اين بازارها هستند، نه بازارهاى 
واقعى. به همين دليل است كه نوسانات بازارها هر چه به زمان 
حال نزديكتر مى شود داراى دامنه گسترده ترى است، چون 

پوشش بازارهاى مالى بسيار وسيعتر شده است.
نوسان شديد بازارهاى مالى و تغييرات يورو، پوند و ين در روز 
پنجشنبه 23 ژوئن نمونه اين نوسانات گسترده بود. در نتيجه 
را  كشور  نيافتگى  توسعه  نوعى  به  بازارها  اين  از  ماندن  دور 
نشان ميدهد. گسترده كردن بازارهاى مالى و ارتباط اين بازارها 

با شبكه هاى جهانى از الزامات رشد پايدار در كشور است .
2- اين اتفاق نشان داد كه مساله اى برنامه ريزى شده، قابل 
پيش بينى ( منظورم خود رفراندوم است نه نتيجه اش ) وقتى 
نتايج متفاوتى ميدهد چگونه بازارها را به هم ميريزد. گذشته 
از مورد يك، وجود حساسيت بالا در بازارهاى جهانى هم به 

عنوان علت ديگر مطرح است.
حساسيت در بازارهاى جهانى بالا است. ايستايى اقتصادى در 
در  ركودى  موج  يك  مى تواند  و   است  فراگير  كماكان  جهان 
بازارهاى جهانى ايجاد كند. بنابراين هر تحولى ميتواند اثر دومينو 
است  لازم  مساله  اين  نمايد.  ايجاد  جهانى  اقتصاد  در  را  وارى 
توسط دولت، موسسات دولتى و شركتهاى خصوصى مورد توجه 
قرار گيرد. آن هم اين است كه اوضاع اقتصاد جهان خوب نيست. 

جهانى  اقتصاد  اينكه  احتمال 
بتواند مسايل خود را با روشهاى 
متعارف حل كند بسيار كمتر از 
است.  مالى  هاى  بحران  وقوع 
ديدن اين مساله و نشان دادن 
اين پديده در استراتژيها، چه در 
سطح  در  چه  و  شركتى  سطح 
دارد.  اهميت  بسيار  كشورى، 
ديدن آينده نگاه ما را به زمان 

حال واقع بينانه تر  مى كند. 
3- جدايى انگلستان يك حركت بود كه پشت آن بيانگر وجود 
است  مهم  آنجا  از  مساله  اين  است.  اروپا  در  سياسى  بحران 
ريختگى  بهم  از  را  خود  مى خواهد  كار   اين  با  انگلستان  كه 
را  مساله  كه  مى رسد  نظر   به  بكشد.  كنار  اروپا  سياسى  هاى 
خوب ديده اند. مخصوصا اينكه وضعيت اقتصادى انگلستان از 

مجموعه اروپا بهتر است .
اين مساله به ما خاطر نشان  مى كند كه يورو در ميان مدت 
( دوره دو يا سه سال ) يك پول ضعيف خواهد بود و بنابراين 
فروش   براى  آن  از  استفاده  عدم  و  خريد  براى  آن  از  استفاده 
مى تواند در ميان مدت اثر بخش باشد. طبيعى است كه داريم 
بحث احتمالات را  مى كنيم، ولى به نظر من احتمال اين پديده 
بسيار بالا است و بانكهاى بزرگ جهان، و مخصوصا بانكهاى 

اروپايى هم از اين موضع دفاع  مى كنند.
4- جدايى انگلستان از اتحاديه اروپا به عنوان يك سيگنال از وجود 
ايستايى stagnation اقتصادى فهميده شده است و به همين 
دليل بود كه قيمت كالاها پايين آمد. از آن گذشته بازارهاى مالى 
جهان از اين جدايى حضور ريسك بيشترى را فهميدند و به همين 
دليل بود كه تقاضا به شدت هم براى طلا و هم براى ين بالا 
رفت. فهم اين مساله براى سياست گذارى اقتصادى براى كشور 
بسيار مهم است. مثلا سريعترين نتيجه اى كه  مى توان گرفت اين 
است كه نفت به اين سادگى بالا نمى رود و اگر بالاتر هم برود 
قدرت حفظ خود را ندارد. گذشته از اين مساله گستردگى ايستايى 
اقتصادى در جهان يكبار ديگر به ايران اين پيام را  مى دهد كه براى 
ارزآورى كشور، به جز درآمدهاى نفتى، بايد كارى كرد. هر چند كه 
صادرات غيرنفتى در شرايط امروز جهانى خيلى ساده نيست، ولى 
چاره كار همين جا است. يا از اين تحولات دولت بايد بداند كه در 
مسير انقباض قرار دارد و بهترين كارى كه  مى تواند بكند مديريت 

هزينه و مديريت نقدينگى است .

آثار۴ گانه برکيست بر اقتصاد ايران

احمد كيميايى اسدى عضو هيئت نمايندگان اتاق تهران و فعال 
صنعت نساجى در گفت و گو با سايت خبرى اتاق تهران درباره 
واردات پوشاك از مناطق آزاد و تاثير آن بر توليد داخل گفت: 
قاچاق  اسم  آزاد  مناطق  از  پوشاك  واردات  روى  نمى توانيم  ما 
بگذاريم اما بطور كلى واردات بيش از اندازه اين مناطق صنعت 

پوشاك ايران را تحت تاثير قرار  مى دهد.
كيميايى گفت: فلسفه مناطق آزاد اين است كه از توليد داخل 
بخش هاى  تاسيس  براى  محلى  بايد  آزاد  مناطق  كند.  حمايت 
شدن  تبديل  صرف  و  باشد  شغلى  فرصت هاى  ايجاد  و  توليد 

آن به معبرى براى واردات از ويژگى توسعه اى آن  مى كاهد.
ايران  آزاد  مناطق  گفت:  تهران  اتاق  نمايندگان  هيئت  عضو 
محلى براى واردات كالاهـاى ساخته شده است و هيچ كمكى 
به اشتـغال و توليد نمى كند اما با توجه به اينكه تعرفه اندكى 
توسط گمرك گرفته  مى شود و آمارهاى قابل دسترسى از آن 

وجود دارد نمى توان اسم قاچاق روى آن گذاشت. در حال حاضر 
برخى شركت ها براى فعاليت در مناطق آزاد مجوز گرفته اند و 
البته تعداد آن ها محدود بوده است اما هنوز وارد مرحله توليد 
ساخته  كالاى  كننده  وارد  چنان  هم  آزاد  مناطق  و  اند  نشده 

شده اند.

احمدكيميايى اسدى، عضو هيئت نمايندگان اتاق تهران : 

مناطق آزاد تجاری از کارکرد اصلی شان در اقتصاد فاصله دارند 

نمايشگاه تا 10 درصد مجاز به افزايش اجاره بهاى سالن هاى 
مرغوب نمايشگاهى باشند. 

سهامى  شركت  شد  قرار  زمينه  اين  در  كرد:  اضافه  وى 
نمايند  برگزار  جلسه اى  مجريان  با  بين المللى  نمايشگاه هاى 
و سالن هايى كه مشمول افزايش قيمت هستند، به صراحت 
بين  از  احتمالى  سوء برداشت هاى  امكان  تا  شوند  مشخص 

برود. 
 رئيس زاده تأكيد كرد: با توجه به عدم خروج صنايع نساجى 
اين  فعالان  و  توليدكنندگان  مشكلات  و  مالى  ركودهاى  از 
سهامى  شركت  مديران  از  نقدينگى  تأمين  زمينه  در  صنعت 
نمايشگاه هاى بين المللى تهران درخواست شد تا اين موضوع 
را نيز در هنگام تعيين تعرفه  غرفه ها لحاظ نمايند و انتظار 
مشخص ما اعِمال تعرفه هاى نمايشگاه سال گذشته در مورد 
نمايشگاه نساجى و فرش و پوشاك تهران است كه با نظر 
مساعد مسئولان روبرو شد و اميدوارم در قالب تخفيف هاى 

ويژه به صنعت نساجى تحقق يابد. 

نوسانات بازارهاى مالى و اقتصادى دنيا
ايران  نساجى  صنايع  انجمن  دبيركل  مصاحبه  ديگر  بخش 
داشت.  اختصاص  اروپا  اتحاديه  از  انگليس  خروج  تبعات  به 
بازار  به  همچنان  ايران  تحريم هاى  لغو  على رغم  گفت:  وى 
سرمايه (بورس) ، بازارهاى بين المللى و سيستم هاى بانكى 
دنيا متصل نشده ايم بنابراين با آسيب پذيرى به مراتب كمترى 
مواجه  انگليس  مانند  يافته اى   رشد  اقتصاد   نوسانات  بابت 

هستيم.
انگليس  مردم  مثبت  رأى  دليل  مهم ترين  داد:  ادامه  وى 
ملى  توليد  معتقدند  كه  بود  اين  اروپا  اتحاديه  از  خروج  به 
مالياتى  و  دارد  قرار  ايده آلى  و  مطلوب  سطح  در  كشورشان 
كه پرداخت مى كنند صرف اقتصاد ساير كشورهاى اتحاديه 
اروپا ( به خصوص كشورهاى اروپاى شرقى و داراى اقتصاد 
ضعيف) مى شود و گويى يارانه توليد در اختيار ساير كشورها 

قرار مى دهند! 
دولت  كرد:  تصريح  ايران  نساجى  صنايع  انجمن  دبيركل 
چين مجبور شد رقم هنگفتى را صرف تزريق منابع مالى به 
بازارهاى خود نمايد تا بى ثباتى هاى ناشى از خروج انگليس 
از اتحاديه اروپا دامنگير كشورش نشود از سوى ديگر رئيس 
كل بانك مركزى انگليس به طور رسمى از آمادگى اين كشور 
جهت  مختلف  بازارهاى  به  پوند  ميليارد   260 تزريق  براى 

حفظ ثبات مالى و اقتصادى خبر داده است. 
از  خروج  به دليل  انگليس  پوند  ارزش  رئيس زاده،  به گفته 
اتحاديه اروپا در مقابل ساير ارزها (مانند يورو و دلار) افت 
به  ديگر  بار  يورو  حالى كه  در  مى كند  تجربه  را  محسوسى 
دوران ثبات نسبى خويش بازگشته و دلار نيز قدرتمند تر شده 

است. 
ايران،  ارزى  سبد  در  كه  مقدارى  هر  داشت:  اذعان  وى 
پوند انگليس وجود داشته باشد؛ به همان اندازه ( حداقل در       
متأثر  اروپا  اتحاديه  از  انگليس  خروج  تبعات  از  كوتاه  مدت) 

خواهيم شد.  
دولت هاى  شد:  يادآور  ايران  نساجى  صنايع  انجمن  دبيركل 
تلاش  فعلى  شرايط  در  چين،  جمله  از  مختلف  كشورهاى 
مى كنند تا مانع بى ثباتى در بازارهاى مالى و اقتصادى شوند 
 10 از  كمتر  نوسان  و  يورو  نسبى  ثبات  دلار،  قدرتمندى  و 

درصد پوند مهم ترين شاهد اين تلاش ها به شمار مى آيند.

نشست مشترک انجمن صنايع نساجی ايران با 
مديران شرکت سهامی نمايشگاه های بين المللی 
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خبر

صنعت پوشاك كشور اگرچه ظرفيت خوبى در تراز جهانى 
دارد اما به طور كامل فعال نشده است. 

اظهار  اقتصاد  راديو  با  مصاحبه  در  آميز  صدق  محمدجواد 
لحاظ  از  كشور  در  پوشاك  توليد  مزيت  و  ظرفيت  داشت: 
طراحى و تنوع مدل به حدى است كه  مى توان حتى وارد 
بازارهاى جهانى شد اما داشتن ظرفيت يك مساله است و 
استفاده از آن با ساختارى كارآمد و رقابت پذير، هنرى ديگر.
در  است  زياد  ايران  در  پوشاك  توليد  هزينه  افزود:  وى 
حالى كه در كشورهاى رقيب ما دولت ها به خوبى از توليد 

صادرات محور حمايت  مى كنند.
صدق آميز گفت: تعرفه واردات مواد اوليه پوشاك 32 درصد 
اضافه   آن  به  افزوده  ارزش  بر  ماليات  درصد   9 كه  است 
مى شود و 50 درصد هم هزينه خواب گمركى داريم كه در 
مجموع هزينه هاى توليد را به ضرر بخش داخلى و به نفع 

بخش واردات و قاچاق پوشاك افزايش  مى دهد.
وى افزود: قاچاق پوشاكى هم كه صورت  مى گيرد نتيجه 
همين رقابت ناپذيرى است و تركيه اى ها اعلام  مى كنند 
كه سالانه پنج ميليارد دلار پوشاك به ايران صادر  مى كنند 
و يك نوع چرخ خياطى كه 900 دلار قيمت دارد در تهران 

هفت و نيم ميليون تومان فروش  مى رود.
كنار  در  كشور  در  هم  بانكى  سود  نرخ  گفت:  آميز  صدق 
نظام تامين اجتماعى و قوانين كار و همچنين فقر نيروى 
پوشاك  صنعت  رشته  همه 27  در  متخصص  و  تخصصى 
و  واردات  برابر  در  لازم  رقابتى  قدرت  از  است  شده  باعث 
قاچاق پوشاك و توان حضور در بازارهاى صادراتى برخوردار 

نباشيم.
وى گفت: قاچاق كالا اولا بستر لازم را براى ورود به كشور 
دارد و دوم اينكه متناسب با نياز مصرف كنندگان است و 
سوم اينكه توان رقابت را دارد و نمى توان از مصرف كننده 
خوددارى  خارجى  كالاهاى  مصرف  از  كه  خواست  داخلى 
كند بلكه بايد ظرفيت توليد داخل را براى پوشش مورد نياز 
و سليقه مردم تقويت كنيم كه در اين راستا نرخ ارز هم يكى 

از موانع محسوب  مى شود.

هزينه های توليد پوشاک در ايران زياد است

مهدى يكتا دبير اتحاديه توليد و صادرات صنايع نساجى و پوشاك

- تسهيلات گره آنچنانى از مشكلات باز نمى كند به اين دليل 
كه مشكل عمده ما انباشت كالا درانبار است. 

است  كرده  پيدا  كاهش  پوشاك  خريد  گذشته  سال   4 طى   -
بالاست.  بسيار  مردم  زندگى  هزينه هاى  كه  دليل  اين  به 
الان حدود 4 تا 5 درصد درآمد يك خانواده به پوشاك تعلق  

مى گيرد، در حالى كه قبلا دو برابراين رقم بود. 
- وقتى يك كالا توليدش پايين  مى آيد قيمت تمام شده اش 
دست   از  كم  كم  را  اش  صادراتى  مزيت  بنابراين  مى رود  بالا 

مى دهد . 
- موج تلاش براى صادرات بيشتر براى فرار كردن از جهنم 
فعلى بازار داخل است، نه بر اساس يك برنامه پايدار و بلندمدت 
نظر  به  كنيم.  پيدا  حضور  جهانى  بازارهاى  در  بتوانيم  ما  كه 
صادرات  قطعا  چون  است  شكست  به  منجر  تفكرهم  اين  من 
فرآيندى است كه ما بايد براى آن برنامه ريزى بلندمدت داشته 
باشيم. يعنى دانه اى است كه بايد بكاريم تا بتوانيم بعد از يك 

مدت طولانى از آن برداشت كنيم. 
بسته  است  صنايع  همه  مشكل  وپوشاك  نساجى  مشكل    -
كه  باشد  داشته  اى  برنامه  بايد  دولت  فقط  نمى خواهد  خاصى 
قدرت خريد مرد بالا برود، تا گردش پول اتفاق بيفتد و خريد و 

فروش انجام شود الان خريد و فروش انجام نمى شود.

-  بهتر است يك تورم 10 تا 12 درصدى داشته باشيم و خريد 
و فروش انجام شود تا اينكه تورم بين 5 تا 7 درصد بشود ولى 

هيج خريد و فروشى انجام نشود. 
- وخامت اوضاع تا حدى است كه حتى بانك هاهم كه سود 
از  سرمايه  خروج  هم  باز  مى آورند،  پايين   را  هايشان  سپرده 
بانك ها بسيار كم است. يعنى شما يك وقتى مثلا 20 درصد 
سود از سپرده تان  مى گرفتيد، حالا 15 درصد هم بگيريد باز 
هم راضى هستيد . به اين دليل كه الان در كشور ما فعاليت 
تجارى در آن شكل وسيع وجود ندارد كه مثلا مطمئن باشيد 

سالى 15 درصد سود خالص به شما  مى دهد. 

تلاش برای صادرات بيشتر فرار از جهنم فعلی بازار داخلی است

صادرات  و  توليد  اتحاديه  مديره  هيئت  عضو  زاده  حسين  سعيد 
خبرى  سايت  با  گو  و  گفت  در  ايران  پوشاك  و  نساجى  صنايع 
گفت:  تشكل  اين  فعلى  مشكلات  ترين  مهم  درباره  تهران  اتاق 
مهم ترين مشكل تشكل ما در حال حاضر نقدينگى است و اينكه 
متاسفانه  و  شكسته  را  كشور  پوشاك  صنعت  كمر  قاچاق  مسئله 

عزم جدى براى مبارزه با آن ديده نمى شود. 
بانكى  مبادلات  تسهيل  براى  قرارهايى  و  قول  ديگر  سوى  از 
يك  ما  تشكل  داريم.  مشكل  زمينه  اين  در  چنان  هم  اما  دادند 
تشكل صادراتى است و براى صادرات نيازمند پويايى شبكه بانكى 
هستيم. در اين شرايط نمى توانيم صادر كنيم. متاسفانه پول هاى 
كسانى كه به اروپا صادر كردند، در بانك هاى اين كشورها گير 
كرده و مجبور شدند به صرافى ها روى بياورند و دچار پيچيدگى 

هايى شدند.
حسين زاده گفت: در گذشته بيشتر صادرات پوشاك ايران به اروپا 
انجام  مى شد اما در حال حاضر معطوف به كشورهاى سى.آى. 
اس و عراق و افغانستان شديم. عمده صادرات ما پوشاك آماده و 
فرش است كه البته در سال هاى گذشته به دليل مشكلات ناشى 

از تحريم ها نتوانستيم در بازارهاى جهانى موفق عمل كنيم.
و  نساجى  صنايع  صادرات  و  توليد  اتحاديه  مديره  هيئت  عضو 
پوشاك ايران گفت: تا محصول را رقابتى نكنيم امكان موفقيت 

را  جهانى  بازارهاى  در 
قاچاق  مسئله  نداريم. 
از  نقدينگى  كمبود  و 
عمـــده  مشكـــلات 
است و بــه دليـــــل 
تحريم  محدوديت هاى 
قــــادر به  نــوسازى 
ماشين آلات بــــراى 
و  توليد  بخش  تجهيز 
بهبود صادرات نبوديم. 

اين فعال صنعت پوشاك با اشاره به اينكه واردات رسمى پوشاك 
از مبادى چون مناطق آزاد صنعت پوشاك را دچار مشكل كرده 
همان  آزاد  مناطق  از  پوشاك  واردات  كه  معتقديم  گفت:  است 

قاچاق قانونى است. 
مناطق آزاد تبديل به دروازه اى براى واردات بى رويه محصولات 
شش  و  پنج  واردات  اگر  است  دار  خنده  است.  شده  خارجى 
حالى  در  اين  و  بگيريم  نظر  در  مسافرى  واردات  را  ميلياردى 
است كه شاهد واردات كاميونى پوشاك از اين مناطق به ديگر 
شهرهاى كشور هستيم. كنترل واردات براى حمايت از توليد ملى 

نيازمند عزم ملى است.

عضو هيئت مديره اتحاديه توليد و صادرات صنايع نساجى و پوشاك ايران:

قاچاق قانونی وغيرقانونی کمر صنعت پوشاک را شکسته است 

دكتر اسحاق جهانگيرى با حضور در شهرستان رباط كريم، 
از  تهران  استاندار  و  وتجارت  معدن  صنعت،  وزير  همراه  به 
در  نيلپر  و  نيرو  فن  پارمديك،  من،  سى  ال  كارخانه هاى 
ظرفيت هاى  جريان  در  و  كرد  بازديد  پرند  صنعتى  شهرك 
توليد، ميزان اشتغال و مشكلات اين مجموعه ها قرار گرفت.
كارخانه توليد پوشاك ال سى من با سابقه 35 سال در امر 
توليد و توزيع البسه مردانه با بيش از 40 نمايندگى و عامليت 
فروش در سطح كشور فعاليت دارد. اين كارخانه در فاز اول با 
توان توليد 1200 دست كت و شلوار، 1500 شلوار فاستونى 
و كتان و 1500 پيراهن در يك شيفت كارى فعاليت دارد و 
قرار است در فاز دوم با توليد پالتو، كاپشن و بارانى توليدات 

خود را تكميل كند.

به منظور ظرفيت هاى توليد، ميزان اشتغال:

معاون اول رييس جمهور از چهار واحد توليدی و 
صنعتی در شهرک صنعتی پرند بازديد کرد 

قابل توجه اعضاى محترم انجمن 
صنايع نساجى ايران

اطلاعيه هاى  بالاى  حجم  به  توجه  با 
مندرج در سايت انجمن صنايع نساجى 
بولتن  صفحات  محدوديت  و  ايران 
رشته ها و بافته ها، توصيه مي شود جهت 
و  قوانين  بخشنامه ها،  آخرين  از  اطلاع 
انجمن  دبيرخانه  به  واصله  اطلاعيه هاى 
 www.aiti.ir به سايت انجمن به نشانى

مراجعه فرماييد.

اصلاحيه
زاده  رئيس  محمدمهدى  آقاى  مصاحبه  در  بدينوسيله 
مندرج در صفحه يك در شماره 331 بولتن رشته بافته ها 
در پاراگراف انتهايى مطلب مذكور جمله "درحالى كه اگر 
ارز متقاضى از بخش بالادستى به سمت بخش هاى پايين 
دستى باشد..." به "درحالى كه اگر ارز مبادله اى از بخش 
بالادستى به سمت بخش هاى پايين دستى باشد..." اصلاح 

مى شود.
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بهره برداری از پورتال جديد 
انجمن صنايع نساجی ايران

www.aiti.ir
نظرات و پيشنهادات خود را با ما در ميان بگذاريد. 

قيمت پايانى (ريال)قيمت پايه (ريال)عرضه كنندهنام كالا
ZH 550 j ۳۰,۹۶۰۳۰,۹۶۰نويد زرشيمیپلی پروپيلن نساجی

SF 060 ۳۰,۹۶۰۳۱,۹۵۶پتروشيمی پلی نارپلی پروپيلن نساجی

Z 30 S ۳۰,۹۶۰۳۱,۹۵۰پتروشيمی مارونپلی پروپيلن نساجی
V 30 S ۳۰,۹۶۰۳۱,۳۷۳پتروشيمی شازندپلی پروپيلن نساجی
C 30 S ۳۰,۹۶۰۳۰,۹۶۰پتروشيمی مارون پلی پروپيلن نساجی

HP 552 R  ۳۰,۹۶۰۳۱,۰۳۹پلی پروپيلن جمپلی پروپيلن نساجی

PYI 250 ۳۰,۹۶۰۳۰,۹۶۰پتروشيمی پلی نارپلی پروپيلن نساجی

HP 510 L  ۳۰,۹۶۰۳۰,۹۶۰پلی پروپيلن جم پلی پروپيلن نساجی

TG 641 ۲۷,۰۰۰۲۸,۰۰۰پتروشيمی تندگويانپلی اتيلن ترفتالات نساجی

TG 645 ۲۷,۰۰۰۲۷,۷۶۶پتروشيمی تندگويانپلی اتيلن ترفتالات نساجی

TG 645 ۲۷,۲۵۱۲۷,۲۵۱پتروشيمی تندگويانپلی اتيلن ترفتالات نساجی

قيمت محصولات پتروشيمی مورد نياز صنعت نساجی معامله شده از تاريخ ٦ لغايت ١٢  تير  ٩٥

تبريك

جناب آقاى سيد رضا نوروززاده
مديرعامل محترم شركت شستا 

احتراما انتصاب حضرتعالى را به مديرعاملى شركت 
سرمايه گذارى تامين اجتماعى كه حكايت از حسن 
سابقه و تجربيات ارزشمند حضرتعالى دارد، تبريك 
عرض نموده و موفقيت بيش از پيش حضرتعالى را 

از خداوند متعال مسالت داريم. 
دبيركل و هيات مديره انجمن صنايع نساجى ايران

قابل توجه اعضاى محترم 
 انجمن صنايع نساجى ايران

مجمع عمومى عادى ساليانه 
انجمن صنايع نساجي ايران روز 

دوشنبه مورخ 1395/04/28 
ساعت 17 در طبقه دهم اتاق 

بازرگانى، صنايع، معادن و 
كشاورزى ايران 
برگزار خواهد شد.

رييس هيات مديره انجمن نساجى ايران مهم ترين و بزرگترين 
محصولات  فروش  بازار  در  ركود  را  نساجى  واحدهاى  مشكل 
به  توجه  با  گفت:  صمت  به  اين باره  در  و  كرد  اعلام  توليدى 
تسهيلاتى كه دولت براى به ظرفيت رساندن واحدهاى راكد و 
نيمه فعال درنظر گرفته، تاكنون تعداد قابل توجهى از واحدهاى 
توليد محصولات نساجى نيز براى بهره مندى از اين تسهيلات 
با  است  اميد  كه  كرده اند  بهين ياب  سايت  در  ثبت نام  به  اقدام 
باشيم.  آنها  توليد  خط  در  رونق  شاهد  تسهيلات،  اين  دريافت 
بازار  به  بخشيدن  رونق  اينكه  به  اشاره  با  مروج حسينى  محمد 
كشور  نساجى  توليدى  واحدهاى  در  توليدى  محصول  فروش 
شرايط  در  افزود:  است،  دولت  سوى  از  بازار  تحريك  نيازمند 
مواجه  فروش  بازار  در  ركود  مشكل  با  واحدها  اين  كه  كنونى 
هستند در صورتى كه اين مشكل برطرف نشود، به حتم تزريق 
همين  به  شود.  آنها  توليد  خط  رونق  سبب  نمى تواند  نقدينگى 
منظور وظيفه بازاريابى و بازارسازى محصول، مستقيم بر عهده 
دولت است و بخش خصوصى توان انجام اين كار را ندارد. وى 
مشكلات  اين  از  بخشى  رفع  براى  تاكنون  اينكه  به  اشاره  با 
در  توليدى  محصولات  صادرات  توسعه  با  تا  شده  تلاش هايى 
واحدهاى صنعت مشكل ركود در بازار فروش كم شود، افزود: 
نساجى  صنايع  زمينه  در  داخلى  ركود  مشكلات  كه  زمانى  تا 
همچنان ادامه داشته باشد، به حتم مشكلات واحدهاى توليدى 
صنعت نساجى نيز ادامه خواهد داشت. به عبارتى اين دو وابسته 
به يكديگر هستند و نمى توان مشكل بخشى را حل كرد بايد 
مشكلات اين صنعت به طور كلى در تمام بخش ها برطرف شود. 
رئيس هيات مديره انجمن صنايع نساجى ايران با تاكيد بر اينكه 
بايد در زمينه مصرف محصولات توليدى كشور به ويژه صنايع 
نساجى در ميان اقشار مختلف جامعه فرهنگ سازى لازم شود، 
نسبت  به  داخل  توليدى  محصول  موارد،  بيشتر  در  كرد:  ابراز 
كالاهاى وارداتى از كيفيت بالاتر برخوردار است، اما متاسفانه 
داخلى  توليد  دارد،  وجود  اكنون  كه  اشتباهى  فرهنگ  دليل  به 
توان رقابتى خود را با محصولات وارداتى كه از مبادى قانونى و 
قاچاق وارد كشور مى شود از دست داده است. فرهنگى كه عمده 
متقاضيان در اين زمينه دارند اين است كه محصولات خارجى 
كشورها  از  برخى  چند  هر  است.  داخلى  توليدات  از  باكيفيت تر 
محصولات باكيفيت ترى دارند اما بايد درنظر داشت كه صرف 
وى  نيست.  كيفيت  ارزيابى  براى  مناسبى  معيار  بودن  خارجى 
افزود: البته گفتنى است تعدادى از واحدهاى داخلى براى اينكه 

بازار خود را از دست ندهند اقدام به عرضه محصول با نشان(برند)
هاى وارداتى مى كنند كه در صورت ادامه اين روند به حتم به 
صنعت نساجى آسيب هاى جبران ناپذيرى وارد خواهد شد. وى 
فرهنگ  ايجاد  در  كه  هستند  عوامل  از  بسيارى  كرد:  تصريح 
مثبت  تاثير  زيادى  حدود  تا  مى توانند  داخلى  كالاى  از  استفاده 
داشته باشند. البته در اين ميان واحدهاى توليدى صنايع نساجى 
زمينه  توليدى،  محصولات  كيفيت  سطح  بردن  بالا  با  بايد  نيز 
رقابت محصول داخلى با كالاى وارداتى را افزايش دهند. اين 
در حالى است كه ارائه خدمات پس از فروش، كاهش هزينه هاى 
و  منطقه اى  بازارهاى  در  محصول  رقابت پذيرى  براى  توليد 
كمك  مى تواند  جديد  بازارهاى  آوردن  به دست  و  فرامنطقه اى 
صنايع  در  توليدى  محصولات  فروش  گرفتن  رونق  به  فراوانى 
به عنوان  شده  فرآورى  پنبه  تامين  حسينى،  مروج  كند.  نساجى 
مواد اوليه مورد استفاده در خط توليد واحدهاى توليدى صنايع 
نساجى را به عنوان يكى ديگر از مشكلات صنعت نساجى كشور 
عنوان كرد و گفت: بعد از انقلاب واحدهاى توليدى كه در زمينه 
توليد منسوجات فعاليت كرده اند با مشكل تامين پنبه به عنوان 
مواد اوليه مورد نياز خط توليد مواجه بوده اند. اين در حالى است 
كه در سال 53، سالانه حدود 237هزار تن پنبه در كشور توليد و 
فرآورى مى شد كه هم اكنون به دليل برخى سياست  هاى وزارت 
جهاد كشاورزى به منظور حمايت از توليد داخلى هم اكنون فقط 
50هزار تن پنبه توليدى كشور فرآورى شده و دراختيار واحدهاى 
زمين هاى  نرفتن  كشت  زير  البته  مى شود.  داده  قرار  توليدى 
زراعى براى توليد پنبه به دليل عدم توجيه اقتصادى يا كوچك 
شدن زمين ها از ديگر معضلاتى است كه توليد پنبه در كشور را 
با مشكل روبه رو كرده است. البته هم اكنون بيشتر پنبه مورد نياز 
واحدهاى صنعتى كشور از ازبكستان تامين مى شود كه با توجه 
به خريد مواد اوليه با ارز آزاد هزينه توليد را با افزايش همراه 
كرده و مى كند كه بايد براى برطرف شدن اين مشكل از سوى 
مسئولان چاره انديشى شود. البته نبود يا كمبود مواد مصنوعى 
تامين  پتروشيمى ها  سوى  از  كه  صنعت  اين  در  استفاده  مورد 
مى شود باعث شده بيشتر واحدهاى پتروشيمى همكارى لازم را 
با واحدهاى نساجى نداشته باشند و صنعتگران عرصه نساجى 
دچار چالش هاى اساسى شوند كه به نظر مى رسد براى برطرف 
گذاشتن  دراختيار  با  بايد  پايين دستى  صنايع  مشكل  اين  شدن 
محصولات مورد نياز اين واحدها به قيمت هاى ارزان تر اقدام به 

حمايت از صنايع نساجى كنند.

رئيس هيات مديره انجمن نساجى ايران:
رکود بازار همچنان بزرگترين مشکل واحدهای نساجی است


